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FORESPØRGSEL til rådmanden for Sociale og Beskæftigelsesmæssige anliggender. 
Vedr. implementering af Kontanthjælpsreform 
Opfølgende spørgsmål til forespørgsel besvaret januar 2025  
 
 
Hvor mange personer modtager pr. 1.7.2025 kontanthjælps- / uddannelsesydelser fordelt på 
alders- og familiestatus? 
Hvor mange af dem får nedsat ydelsen til hvilke niveauer? 
Hvor mange mister særlig boligstøtte? 
Hvor mange forventes ikke at kunne bibeholde den aktuelle bolig som følge af 
ydelsesnedsættelsen? 
Hvilke afhjælpende foranstaltninger planlægger rådmanden at iværksætte i anledning af de 
besluttede levevilkårsforringelser? 
 
Motivering: 
Byrådet bør vide, for hvor mange århusianere Aarhus bliver en lidt mindre god by at bo i. 
 
 
 
 
  
 
 
 
Enhedslisten i Århus Byråd den 5.7.2025 
Solveig Munk 


